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ČESKO: České banky, z nichž prakticky žádná není česká, mají za rok 2022 historicky
rekordní zisky: poprvé v historii přes 100 miliard korun. A třetina Čechů, Moravanů a
Slezanů si chodí pro žebračenky. Současně vláda platí Ukrajinu a Ukrajince z našich peněz.
Proč ne tyto peníze ze zisku?

Mimochodem, není trestné, že si říkají české? Jenom proto, že Čechy obírají?

Dotace naruby, aneb chudí dotují bohaté. Jak úžasné je spojení se západem…

Zisk bank a spořitelen v Česku loni poprvé v historii překonal psychologickou hranici 100 miliard
korun, když dosáhl úrovně 104,1 miliardy korun. Vyplývá to z údajů, které nově zveřejnila Česká
národní banka. Dosud nejvyššího zisku dosáhly tuzemské banky a spořitelny v roce 2019, a to 89,7
miliardy korun.

Čím více peněz jde do zahraničí, tím (prý) jsou zdravější banky. Tak to alespoň tvrdí
ekonomické výroky odborníků. Že jsou zahlceny úřady, které vydávají žebračenky a při údajné
tříprocentní nezaměstnanosti jsou sociální úřady v troskách? To je přesně důkaz toho, jakou
atmosféru vytváří masmédia a zvrácená vláda, a jaká je skutečnost.

 A víte že ten, kdo to kritizuje, je dezinformátor a dezolát, ten, kdo to podporuje, je systémový
vůdce?

Banky v loňském roce těžily z prostředí poměrně vysokých úrokových sazeb. Centrální banky
zvyšováním úrokových sazeb bojují proti rapidní inflaci a kvůli výrazné inflaci a inflačním
očekáváním stoupají také tržní úrokové sazby. Oboje se příznivě promítá do ziskovosti bank, neboť to
navyšuje úrokové marže, a tedy úrokové výnosy. Ty představují klíčový zdroj bankovního zisku.

Ruku v ruce s dlouhodobým růstem ekonomiky dochází přirozeně například k růstu objemu
celkových aktiv bank. Právě proto je více vypovídající posuzovat výkonnost bank výše uvedenými
poměrovými ukazateli. Z nich neplyne, že by reálná ziskovost bank rostla excesivně. Spíše byl loňský
rok návratem ke standardní ziskovosti zdravého bankovního sektoru, jaký ten český dlouhodobě
představuje.

Fialova vláda však přesto loni rozhodla zatížit šestici největších českých bank daní z mimořádných
zisků. Ta se však vztahuje až k ziskům za letošní rok. Dotčené banky zřejmě přistoupí
k různým formám optimalizace, aby letos svůj daňový základ snížily. Je tak otázkou, do jaké
míry inkaso z mimořádných zisků bank podpoří silně deficitní veřejné finance, které na výdajové
straně zatěžují mimořádné výdaje související se zastropováním cen energií, odpuštěním příspěvku na
podporované zdroje energie a dalšími opatřeními uvedenými loni a letos ve jménu boje
s energetickou drahotou.

Někdo typu Anarchisty Cempera Manipulátora bude tvrdit, že to nejsou dotace. Názvoslovím to
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skutečně nejsou, ale vývod peněz z naší země, když jsou přeplněné úřady sociálních dávek a mnoho
lidí nemá už ani na chleba jsou ve skutečnosti co?
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